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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 
 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 27  februarie 2014, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 
 

 

 Lucrările şedinţei încep la ora 14
00

 în prezenţa a 19 consilieri din numărul total al 

membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.706 din 21 februarie 2014 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 27 februarie 2014, ora 14
00

, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 
 
 

 Prezenţi:  
       

1. Gâdea Gheorghe 

2. Badea Ionuţ 

3. Truică Liliana 

4. Oprişan Gigi 

5. Cartojan Dan Liviu 

6. Dinu Ionel 

7. Bălănean Viorel  

8. Vladu Alexandru 

9. Cioacă Ionuţ 

10. Ilie Clement 

11. Ciulacu Mirela 

12. Pârlea Victor Constantin 

13. Velicu Florian 

14. Popazu Liviu 

15. Spoială Slav Gheorghe 

16. Ciobanu George Daniel 

17. Măroiu Marian 

18. Dinu Cristina Elena 

19. Cepraga Cornel Sorin 

 

Absenţi:  

                 1. Stanciu Marius Viorel 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Cioacă Ionuţ, ales  prin H.C.L.  nr.460  din 28 

noiembrie 2013. 
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Domnul Ghincea Vasile: Bună ziua! Astăzi, 27 februarie 2014 a fost convocată 

şedinţă ordinară, sunt prezenţi 19 consilieri. Conform Regulamentului de organizare şi 

funcţionare al Consiliului Local şedinţa este legal constituită.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Bună ziua! Supun la vot procesul verbal al şedinţei 

ordinare din data de 30 ianuarie 2014 şi procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 

14 februarie 2014. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Discuţii la ordinea de zi? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule preşedinte, permiteţi-mi să retrag de pe 

ordinea de zi punctul 16 dat fiind faptul că nu a fost finalizat întru totul raportul de 

evaluare şi au fost anumite contestaţii, vă rugăm să luaţi act de dorinţa şi faptic, că 

scoatem de pe ordinea de zi acest punct cu privire la „aprobarea nivelului minim al 

redevenţei pentru începerea negocierii în vederea stabilirii cuantumului redevenţei la 

cabinetele medicale, situate în incinta Dispensarului 5 – 9, din Municipiul Giurgiu” şi 

totodată să introduceţi în regim de urgenţă: punctul 31 - „proiect de hotărâre privind 

aprobarea iniţierii unui proiect de Hotărâre a Guvernului pentru schimbarea destinaţiei 

instalaţiei „Ferry-Boat” construcţie specială, situată în municipiul Giurgiu, şoseaua 

Portului km 71+839, aflată în stare nefuncţională”. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Supun la vot ordinea de zi cu modificările propuse. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi ordinea de zi a fost 

aprobată. 

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de desfăşurare 

a activităţii Serviciului pentru gestionarea câinilor fără stăpân şi a Planului de 

acţiune pe anul 2014, pentru gestionarea câinilor fără stăpân din Municipiul 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. Am avut mai multe discuţii cu partea de completare a surselor şi a fost şi o 

problemă că în legea care reglementează această activitate era prevăzută şi tăierea 

ciocului la câini şi în final văd că s-a corectat şi s-a tăiat codotomia, adică tăierea cozii, 

nu a ciocului. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Alte discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind 

creşterea şi deţinerea câinilor de domiciliu în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pe anul 2014 pentru 

utilizarea domeniului public şi a domeniului privat al Municipiului Giurgiu  
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului de parteneriat 

între Direcţia de Impozite şi Taxe Locale Giurgiu şi Asociaţia DEKO Constanţa, 

unitate protejată de Autoritatea Naţională pentru Persoane cu Handicap 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. Comisia a solicitat completarea Anexei 1, respectiv lista de produse ce urmează 

a fi achiziţionate, achiziţionarea urmând a se efectua în urma unui studiu de piaţă.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea procedurii de acordare a 

eşalonărilor la plată pentru obligaţiile fiscale restante datorate bugetului local de 

către persoanele fizice şi juridice 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aici apare în fundamentarea alocării 

sumelor defalcate de la buget gradul de încasare 97%, în timp ce gradul de încasare pe 

bugetele locale este de 63%, dacă domnul director poate să ne dea un răspuns de unde 

provine. 

Domnul director Ţintea Laurenţiu: Dacă îmi permiteţi domnule preşedinte, în 

drepturile constatate, cifra la care vă referiţi dvs., nu sunt incluse amenzile şi veniturile 

din capital, asta însemnând rate ale bunurilor aparţinând domeniului public vândute şi 

care urmează să se încaseze, la care urmează să se încaseze ratele.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Da, mulţumesc. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării componenţei 

Comisiei de cenzori la Societatea Comercială PAZĂ PUBLICĂ GIURGIU S.A.  
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului de analiză a 

capacităţii de apărare împotriva incendiilor în municipiul Giurgiu pe anul 2013 

şi stabilirea măsurilor de optimizare a acesteia 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea completării Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.327 din data de 03 septembrie 2013 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

domnişoarei Slăvescu Diana, din Giurgiu 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar domnului Anton Mihăiţă Valentin, din Giurgiu 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar doamnei Bogdan Ana Maria din Giurgiu 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui ajutor de 

urgenţă doamnei Ghimiş Marioara domiciliată Giurgiu, strada Mareşal Foch, 

Bloc 2, etaj 1, ap.3, pentru remedierea imobilului care a fost afectat de o 

explozie, urmată de incendiu 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre aşa cum l-a formulat domnul secretar. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.  

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei de 

folosinţă gratuită a sălii de sport şi terenurile de sport cu iarbă sintetică din 

incinta Stadionului „Marin Anastasovici”, pentru Clubul Sportiv Şcolar Giurgiu  
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată.  

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea avizului de principiu în 

vederea întocmirii raportului de evaluare necesar vânzării prin negociere directă 

a terenului în suprafaţă de 90,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, strada 

Ierusalim 3000, adiacent Bloc 62 şi 63/2D 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a propus să se menţină 

concesiunea 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 2 voturi pentru. (domnul consilier 

Cioacă Ionuţ şi domnul consilier Oprişan Gigi). Împotrivă? 17 voturi împotrivă. Abţineri?  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, noi am motivat treaba 

aceasta şi curentul care l-aţi creat şi dvs. că e mai corect ca Primăria să aibă un venit 

constant decât să ia odată banii. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Ştiţi că este şi punctul meu de vedere, dar atâta 

timp cât petentul a făcut o cerere trebuia să-i dau curs. Era democratic şi normal să vin în 

faţa dvs., altfel aş fi luat eu decizia împotriva voinţei dvs.. Cunosc, e mai bine să iei în 

timp. 

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind la constatarea încetării Contractului de 

asociere în participaţiune nr.9.407 din 06 iunie 2012 şi Actului adiţional 

nr.1/4.317 din data de 21 februarie 2013, încheiat între Municipiul Giurgiu şi 

Societatea Comercială NIDICI S.R.L. Braşov 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului minim al redevenţei 

pentru începerea negocierii în vederea stabilirii cuantumului redevenţei la 

cabinetele medicale, situate în incinta Dispensarului 5 – 9, din Municipiul 
Giurgiu – s-a retras. 

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind acceptarea de către Municipiul Giurgiu 

a unei sponsorizării constând în bunuri situate în Municipiul Giurgiu, strada 

Nicolae Bălcescu, adiacent Bloc 45 Turn 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea iniţierii unui Proiect de 

Hotărâre a Guvernului pentru transmiterea unui imobil din domeniul public al 

statului şi din administrarea Ministerului Afacerilor Interne – Inspectoratul 

Teritorial al Poliţiei de Frontieră Giurgiu, în domeniul public al Municipiului 

Giurgiu şi administrarea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  



 8 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea iniţierii unui Proiect de 

Hotărâre a Guvernului pentru transmiterea unui teren în suprafaţă de 5.975,00 

mp., din domeniul public al statului şi din administrarea Ministerului Afacerilor 

Interne – Inspectoratul Teritorial al Poliţiei de Frontieră Giurgiu, în domeniul 

public al Municipiului Giurgiu şi administrarea Consiliului Local al 

Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea iniţierii unui Proiect de 

Hotărâre a Guvernului pentru transmiterea unui imobil compus din teren şi 

construcţii, aflat în domeniul public al statului şi din administrarea Ministerului 

Afacerilor Interne – Inspectoratul Teritorial al Poliţiei de Frontieră Giurgiu, în 

domeniul public al Municipiului Giurgiu şi administrarea Consiliului Local al 

Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea unei gratuităţi de 50% la 

abonamentele pentru transport public de persoane, elevilor din învăţământul 

obligatoriu şi liceal acreditat/autorizat din Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil 

şi a solicitat executivului pentru că dânşii sunt societate comercială care funcţionează pe 

principiul gestiunii proprii, din ce surse va fi achitată această diferenţă. Că ei nu au o 

situaţie financiară, să aibă un profit atât de mare încât să-şi permită să contribuie din 

fondurile proprii şi atunci am solicitat din ce sursă se suportă aceşti bani – 50%. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aceşti 50%, asta am vorbit şi cu doamna director 

economic, suma respectivă, 30 de mii de lei lunar, în cuantum de până la 30 de mii lei 

lunar, vom vedea în prima lună câţi solicitanţi vor fi pentru a lua aceste abonamente şi a 

plăti diferenţa, jumătatea cealaltă, vor fi suportate din veniturile proprii ale Primăriei . 

Deci va fi exact, vom avea suplimentarea de buget cu codul exact şi vor fi trecute separat 

aceste sume pentru gratuităţi. Dar neavând o situaţie certă în acest moment cât, noi am 

stabilit 30 de mii de lei în prima lună, vom vedea câţi solicitanţi vom avea în prima lună, 

iar în luna a doua vom veni cu o majorare de venituri pentru Tracum. Deci susţinerea va 

fi în exclusivitate din veniturile proprii ale Primăriei, discutând şi cu domnul director de 

la D.I.T., sursa va fi încasarea amenzilor de circulaţie. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Ar trebui menţionat în proiectul de hotărâre 

acest lucru. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Acelaşi lucru vroiam să spun, va fi un amendament 

şi va fi completat proiectul de hotărâre că sursa de finanţare va fi veniturile proprii ale 

Primăriei şi anume amenzile de circulaţie. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Din punctul meu de vedere, articolul 3 ar trebui 

să devină articolul 4 şi cu completarea sursei, spusă de dvs.. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul Ghincea Vasile: Articolul 3 din hotărâre va deveni articolul 4, iar articolul 

3 va avea următorul conţinut: sursa de finanţare pentru acordarea de gratuităţi va fi 

constituită din venituri proprii ale Primăriei... 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Respectiv, din taxele locale. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Din venituri proprii, este de ajuns. 

Supun la vot proiectul de hotărâre cu modificarea prezentată. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.  
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Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii către Compania 

Naţională de Autostrăzi şi Drumuri Naţionale din România a dreptului de 

administrare a unui segment de drum din DN 5 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.426 din data de 11 noiembrie 2013 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Aş vrea să facem o modificare, aici 

nominalizăm o bancă şi nu cred că este corect, trebuie să lăsăm de la oricare din bănci 

unde poate să facă acest împrumut, deci să nu specificăm neapărat Banca Comercială 

Carpatica. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat cu 

modificarea propusă. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi 

hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind constatarea dreptului de proprietate 

privată a unor terenuri situate în intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate, a 

devizului general şi a principalilor indicatori tehnico-economici pentru 

„Reabilitarea şi modernizarea unor străzi din Municipiul Giurgiu”  
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general şi a 

principalilor indicatori tehnico - economici pentru „Zid de sprijin cimitirul 

Smârda” 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? 

Domnul consilier Ilie Clement:  Solicit lămuriri suplimentare, ce înseamnă zid de 

sprijin. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este exact zidul acela care îl vedeţi la Cimitirul 

Smârda, de pe Şoseaua de Centură – strada Unirii care este neterminat şi care va 

consolida până la ultima casă sub două forme: una – zidul acela din piatră cu structură la 

mijloc şi un zid din beton armat pentru o zonă care are un risc mai mare de a se prăbuşi şi 

atunci acei proiectanţi au stabilit cele două soluţii. Astăzi am venit în faţa dvs. cu devizul 

general şi cu principalii indicatori tehnico-economici, zona aceea să sperăm că va fi o 

zonă finalizată şi nu vor mai fi anumite probleme. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice, a devizului general estimativ şi a principalilor indicatori tehnico - 

economici pentru „Rest lucrări de executat la Colegiul Naţional „Ion 

Maiorescu” din Giurgiu” 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 28: proiect de hotărâre aprobarea modificării Hotărârii Consiliului 

Local al Municipiului Giurgiu nr.373 din data de 02 octombrie 2013 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 1 vot 

împotrivă (domnul consilier Cepraga Sorin Cornel) Abţineri?  

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar în sumă 

de 3.000 lei, doamnei Antonescu Cornelia Irina din Giurgiu 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea iniţierii unui proiect de 

Hotărâre a Guvernului pentru schimbarea destinaţiei instalaţiei „Ferry-Boat” 

construcţie specială, situată în municipiul Giurgiu, şoseaua Portului km 71+839, 

aflată în stare nefuncţională 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu pe perioada martie – mai 2014 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Propuneri, vă rog. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Propun pe domnul consilier Pârlea Victor 

Constantin. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Alte propuneri? Dacă nu mai sunt propuneri, 

supun la vot proiectul de hotărâre cu propunerea făcută. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.  
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Punctul 32: Raport de activitate al Societăţii Comerciale Administraţia Zonei 
Libere Giurgiu S.A – nu sunt discuţii. 

 

Punctul 33: Raport de activitate al Comisiei de servicii publice, muncă şi 

protecţie socială pe anul 2013 – nu sunt discuţii. 
 

Domnul primar Barbu Nicolae: Avem doi sărbătoriţi pe care trebuie să-i felicităm, 

pe domnul consilier Spoială Slav Gheorghe şi pe domnul consilier Pârlea Victor 

Constantin. 

 

 Nemaifiind probleme, şedinţa se încheie la ora 14
30

. 

 

 

 
 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

                  Cioacă Ionuţ                   Pt. SECRETAR, 
 

                   Ghincea Vasile     ÎNTOCMIT, 
 

                               Stanciu Violeta 


